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Promoció econòmicaPromoció econòmicaConsistori

                      100 dies pel canvi

El 29 de juny, un mes després de les eleccions municipals, el nou equip de govern presentava el Decàleg dels 100 primers dies i l’objectiu de presentar un 
Pla d’Actuació Municipal (PAM) amb participació de la ciutadania. Ens congratulem que els compromisos de l’equip de govern es duen a terme. Com va 
dir l’alcaldessa Meritxell Budó, governarem per i amb la ciutadania.
Aquest PAM és un full de ruta viu dels objectius i compromisos de la legislatura i a la vegada una forma de bon govern i transparència per assolir tots 
plegats el què ens hem proposat: Habitatge social de lloguer, un nou tanatori, una piscina municipal com a refugi climàtic, uns carrers i entorn més nets 
i endreçats, una aposta decidida per lluitar contra el canvi climàtic, per la sostenibilitat i per ser un govern obert, proper i transparent, són sols algunes 
de les prioritats d’aquesta legislatura.
També una ordenança de civisme que comptarà amb la participació de les escoles i veïns, que sigui a la vegada una oportunitat per transmetre 
positivament a tota la ciutadania la necessitat de cuidar i preservar el nostre entorn, els nostres carrers i la convivència, i si cal, penalitzar aquelles actituds 
incíviques que malauradament existeixen a la Garriga.
Aprofitem aquestes línies per desitjar un bon curs escolar als alumnes, direccions i famílies!
Com sempre, estem a la vostra disposició i ens podeu escriure i seguir a les nostres xarxes socials.
twitter: @JuntsxLG  ·  facebook: Junts La Garriga  ·  instagram: @juntsxlagarriga

                  100 dies de nou govern

Hem deixat passar els 100 dies de gràcia que pertoca quan hi ha un canvi de govern, i des de l’oposició se’ns estan començant a generar dubtes d’aquest 
primer tram de gestió. Per començar, veiem clarament una falta comunicació i transparència absoluta envers l’oposició. Ens hem d’assabentar del que 
està passant a través dels mitjans de comunicació. És a dir, no hi ha cap mena de proximitat per part del govern amb l’oposició, i la seva comunicació amb 
nosaltres és nul·la. És una llàstima que aquest govern no tingui en compte els milers de votants que estan representats a l’oposició. No tenir en compte a 
l’oposició, ni dignificar el que representa, no és començar amb bon peu la legislatura.
Durant la campanya electoral, tots els grups vam mostrar estar implicats en la voluntat en resoldre problemes urgents, buscant el consens, però de mo-
ment no veiem que el ciutadà percebi aquesta feina. 
Un altre dubte que se’ns genera, és el percentatge de dedicació, i per tant d’implicació, que tenen algunes de les regidories. Consideràvem que la dedica-
ció, en algunes àrees importants, estava força per sota del seu volum de feina. Ara, després d’aquest primer trimestre, se’ns consoliden aquests dubtes.
També mostrem certa perplexitat (tot i que no pas sorpresa), en veure pels mitjans de comunicació que la persona que, teòricament, ha de liderar aquest 
govern durant la legislatura, no ha esperat ni tres mesos en agafar càrrecs, i per tant feina, en altres institucions públiques i polítiques. Des de 100% la 
Garriga, pensem que estimar la Garriga i ser-ne l’alcaldessa, ha de ser suficient per dedicar-se exclusivament al poble.
Aquesta legislatura serà molt complexa, i implicarà projectes transversals de poble, on caldrà trobar consens amb tota l’oposició. Estaria bé, sent així, que 
l’oposició no s’assabentés del que està fent el govern, únicament per titulars llançats en “flamants” noves sales de premsa, creades tot just començar la 
legislatura, on sembla que algú, nostàlgicament, estigui intentant convertir aquest ajuntament en el Palau de la Generalitat, en comptes de convertir-lo 
en una oficina directa al ciutadà.
Des de 100% la Garriga volem liderar l’oposició, i ho farem amb una postura ferma, constructiva i treballant pel benefici col·lectiu de la ciutadania. Ens 
posem a disposició de tots els veïns i veïnes i us anticipem també que començarem a fer un seguiment més marcat de l’acció d’aquest govern, que un cop 
passats 100 dies, ja ha tingut temps suficient de posar-se a treballar.
twitter: @100x100LG ·  facebook: 100x100LG  ·  instagram: @100x100lg  
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Consistori

                     Continuem servint la Garriga amb energia

D’entrada desitgem a tota la ciutadania de la Garriga que aquest estiu hagueu pogut gaudir de la Festa Major i també passar d’uns bons dies de vacances. 
Esperem que la persistència de la calor us hagi afectat el mínim.
Podem dir que l’activitat política d’aquest mandat a la Garriga comença aquest setembre. Amb tot, la gent d’Esquerra Republicana de la Garriga hem 
estat treballant des de les eleccions municipals ençà, per encarar aquesta nova etapa. Tal com vàrem anunciar a pocs dies de conèixer els resultats, hem 
pres bona nota del missatge de la ciutadania, hem pres decisions doloroses i hem iniciat una nova etapa amb la voluntat d’invertir tantes o més energies 
que les que vàrem dedicar quan la ciutadania ens va fer confiança per governar el poble.
Serem la veu del republicanisme a la Garriga. I això vol dir que estarem especialment atents perquè el ‘nou’ equip de govern sigui equitatiu en la presa 
decisions. Malauradament, coneixem els actors a qui ara el poble ha confiat el mandat. Res no és nou, i per tant tenim el record no gaire llunyà d’un 
tarannà que per nosaltres s’allunya de la visió global de poble i d’una administració en benefici de tothom. Algunes de les decisions anunciades ja 
traspuen aquest estil de govern.
En tot cas, ens tornem a posar al servei de la gent i també del consistori per col·laborar en tot el que sigui bo pel conjunt del poble, especialment de les 
persones que tenen menys avantatges. També seguirem lluitant perquè el poble es posi al dia per a la nova realitat climàtica: ens calen espais de qualitat 
per a tothom, un poble que respiri, si pot ser, aire fresc.
Posarem en valor tot allò que hem fet els darrers quatre anys i que han servit per millorar la Garriga. De fet, ja veiem que a banda d’uns retocs estètics, 
s’han mantingut intactes polítiques molt criticades pels grups ara al govern.
Allò que és bo per a tothom ha de quedar per del futur el poble, independentment de qui ho lideri. Aquí ens hi trobarem. Bon curs a tothom!
web: www.esquerra.cat/lagarriga  ·  twitter: @ercambacord  ·  facebook: ercambacord  ·  instagram: @ercambacord  ·  @: lagarriga@esquerra.cat

                   Les Caliues, molts reptes a entomar
No és pas casual que el concepte “guarderia” encara formi part de l’imaginari col·lectiu quan parlem de les escoles bressol. Aquestes assumeixen funcions 
de conciliació i cures i continuen associades a una imatge assistencialista. Continuem percebent-les fora de l’àmbit pedagògic.
D’aquest fet se’n desprenen problemàtiques recurrents a les escoles bressol, també a les Caliues. El desprestigi de les tasques de cures i la feminització 
d’aquest sector impacta directament en les condicions laborals de les treballadores, alhora que genera problemes de mala planificació educativa.
Ja vam alertar de les males praxis pel que fa a la subrogació del personal, que malauradament va acabar amb l’acomiadament de les dues persones del 
servei de cuina. Fet que s’acumula a la llarga llista de males praxis de les diferents licitadores que han gestionat l’escola. Problemàtiques que no han fet 
reaccionar a cap equip de govern.
Fa uns dies que les treballadores de l’escola bressol es manifesten reclamant la renovació del conveni col·lectiu. Volem fer públic tot el nostre suport a 
la seva lluita, i ratifiquem la necessitat d’internalització del servei, per tal de millorar les condicions laborals, assignant-hi categoria i salari corresponent, 
per reduir ràtios i ampliar places.
És el segon any que moltes famílies es queden sense plaça a l’escola pública i aquest fet anirà a més tenint en compte l’escenari de creixement demogràfic. 
A més, el fet que el departament hagi implantat la gratuïtat de l’I2, també ha suposat un increment d’aquesta demanda. Sempre vetllarem per tal que 
s’incorporin mesures que busquin la universalització del servei de les escoles bressol, però perquè siguin realistes han de venir acompanyades d’un 
finançament real per part del departament d’educació.
A la Garriga, les dades demogràfiques posen sobre la taula la necessitat d’ampliar l’oferta de places de les Caliues o, fins i tot, estudiar la possibilitat de 
construcció o adquisició d’un nou equipament per tal de dignificar l’etapa educativa dels 0 als 3 anys i garantir que cap infant quedi sense plaça a l’escola 
bressol pública.
web: lagarriga.cup.cat  ·  twitter: @cuplagarriga  ·  facebook: cuplagarriga  ·  instagram: @cup_la_garriga  ·  @:  lagarriga@cup.cat

      
                              Un nou curs polític amb un objectiu: el diàleg
Iniciem un curs polític, on el nostre municipi encararà reptes importants. Seran aspectes que modificaran el nostre municipi de cap a peus. Aspectes com 
el desdoblament de Rodalies 3, noves inversions, el nou POUM o el sistema de recollida de residus, són aspectes cabdals que han de ser estudiats i en 
què cal mirar la millor aplicació al nostre municipi. 
L’Ajuntament es deu a la ciutadania i és amb la ciutadania amb qui s’ha de treballar. La ciutadania ha de dir la seva i hem d’escoltar les seves aportacions. 
L’exemple el tenim al PAM (Pla d’Actuació Municipal) d’aquesta legislatura que s’està treballant actualment. Aquest PAM, és el compromís de legislatura i, 
tot i que a nivell polític es tinguin clares quines han de ser les prioritats, s’entén que s’ha de fer un procés d’escolta activa amb la ciutadania, perquè aquest 
document sigui un reflex del que els garriguencs i garriguenques consideren accions prioritàries. 
Algunes de les accions, com per exemple, el desdoblament de la R3, tot i ser una reivindicació històrica, comportarà molèsties per tothom, però 
especialment pel veïnat més proper. I és un clar exemple de la tasca que hem de fer amb la ciutadania, amb els grups polítics i també amb les entitats i 
associacions, per recollir totes les aportacions i fer que siguin menors les afectacions.
Aquest curs polític marcarà tota la legislatura. No només en els reptes importants dels quals parlàvem al principi d’aquest article, sinó, també, en les 
formes de fer. Unes formes de fer on el diàleg serà part essencial. 
web: lagarriga.socialistes.cat  ·  twitter: @PSClaGarriga  ·  facebook: partit.delssocialisteslagarriga  ·  instagram: @psclagarriga  ·  @: lagarriga@socialistes.cat


